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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Ardalan Shekarabi (S)

2016/17:1593 En omreglering av spelmarknaden

Spel på hästar har en oerhört stor betydelse för hästnäringen och därmed för 
landsbygden. Hästar genererar i dag över 30 000 heltidsarbeten och de flesta 
finns på landsbygden. Spelet på hästar är ett viktigt inslag i branschen och 
genererade 1,7 miljarder kronor till näringen under 2016.

Men svensk hästsport konkurrerar i dag inte på lika villkor. Utländska bolag tar 
marknadsandelar utan att vare sig betala skatt i Sverige eller ge något tillbaka 
till branschen. Fortsätter den utvecklingen kommer det definitivt att märkas i 
form av färre arbetstillfällen och ett igenvuxet landskap.

Den 31 mars 2017 överlämnade Spellicensutredningen sitt betänkande En 
omreglerad spelmarknad till regeringen. Frågan remissbehandlas just nu och 
varje dag som går är förlorad tid för hästsporten.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Ardalan Shekarabi:

Kan vi förvänta oss en proposition redan i höst från regeringen om en 
omreglering av spelmarknaden?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-06-15
Besvaras senast
2017-06-21 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


